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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Lindhagen (MP)

2020/21:1166 Institut för mänskliga rättigheter

Regeringen aviserade den 21 september 2020 att den avser att inrätta ett institut 
för mänskliga rättigheter. Institutet föreslås föregås av en bred parlamentarisk 
utredning.

I pressmeddelandet hävdar regeringen att ”mänskliga rättigheter allt oftare 
ifrågasätts” samt att ”för att säkerställa full respekt för Sveriges internationella 
åtaganden om mänskliga rättigheter behövs en sammanhållen struktur för att 
främja och skydda de mänskliga rättigheterna.”

Eftersom myndigheten kommer att bekostas av det allmänna måste den utgå 
ifrån en tydlig problembeskrivning. 

Jag vill därför fråga statsrådet Åsa Lindhagen:

 

Kan statsrådet ge ett konkret exempel på att mänskliga rättigheter ”ifrågasatts” i 
Sverige, och varför och på vilket sätt lyckas regeringen inte säkerställa 
fullvärdig respekt för Sveriges internationella åtaganden i dag? 

………………………………………

Ludvig Aspling (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-30
Besvaras senast
2021-01-13
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


